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Es passa als articles 22, 23 i 24, que s’apro- 
ven, aquest darrer explicat pel ponent Dr. Za- 
vala.

Es continua llegint-se els articles 25 i 26, aquest 
explicat pel ponent Dr. Mas Puig, 27, 28, 29, 30, 
31, 32 i 33, que s’aproven per unanimitat.

El Dr. Andreu prega que se li permeti retor- 
nar a articles ja  aprovats i demana que se senya-
li reglamentàriament que la Cooperativa podrà 
vendre els seus articles a terminis. Intervé el Dr. 
Zavala i diu que l’abonament de les compres a 
termini és ja  una forma de crédit, i el Reglament 
ja  parla de crédits, i que, altrament, en casos 
especials la Cooperativa establirà un règim de 
contractes amb les cases productores, la quai cosa
li permetrà cedir aquestes facilitats indicades pel 
Dr. Andreu.

Intervé el Dr. Comas Camps, fent fixar l’aten- 
cio sobre aquest extrem i creient que la Coopera
tiva hauria de senvalar-lo reglamentàriament, si 
bé estudiant si aixô pot fer-ho sense risc, en quai 
cas potser ja  serien suficients els articles apro
vats que es refereixen a crédit.

El Dr. Corratgé abunda en les manifestacions 
del Dr. Andreu i creu molt necessària la venda a 
terminis. •

El ponent Dr. Zavala fa observar que la ven
da en aquestes conditions exigiria un gran capital 
per la Cooperativa, del quai de moment és de 
creure que no se’n podrà dïsposar i insisteix en 
el sentit que un règim de contractes amb les ca
ses productores permetrà cedir aquestes facilitats 
sense necessitat de capital crescut per part de la 
Cooperativa i si solament responent de la compra.

El Dr. Mas Puig prega que es continui la dis- 
cussio en l’article 33, que es el darrer aprovat, i 
que en tôt cas al final es reprodueixi aquesta dis- 
cussiô per no trencar l’ordre que portaria a llar- 
gues discussions infructuoses.

Parla el Dr. Taxonera, ponent del Casai del 
Metge, amb la venia de l’Assemblea, i creu que 
no es pot parlar d’aquest extrem puix abans s’ha 
de crear la Cooperativa i fer-la créixer i l’ünic 
que ha de fer-se és deixar apuntada la qüestiô 
perquè el Conseil de la Cooperativa l’estûdiï quan 
cregui arribat el moment de fer-ho.

Intervé el Dr. Coll i diu que la discussiô està 
fora de lloc i que en l’article 37, que després es 
llegirà, ja  queda aclarit.

En vista d’aquestes manifestacions del Dr. Coll

es suspèn la discussiô i es reprèn l’ordre en la de 
l’articulat.

Es passa a tractar del capitol V II que tracta 
del Govern i Administració. S ’aprova l’article 34 
sense esmena i per unanimitat.

Al tractar-se de l’article 35, el Dr. Abellô ex
posa una qüestiô que sotmet a l’Assemblea, no 
com una proposició sino com una simple idea, per
què, en cas que es reculli, pugui èsser estudiada i 
discutida quan Topinió sigui favorable. Diu que 
creu un mal principi que els càrrecs del Conseil 
Administratiu de la Cooperativa no puguin èsser 
retribuïts i, en canvi, creu que haurien de ser-ho 
com ho són a tot arreu els càrrecs d’aquesta na
turalesa de responsabilitat i molta feina, com ho 
prova el fet d’haver-se de reunir setmanalment.

Intervé el Dr. Mas Puig, amb el criteri absolu- 
tament contrari a l’idea del Dr. Abelló, i creu que 
els membres del Conseil Administratiu de la Co
operativa han d’ésser abnegats per a evitar tota 
suspicàcia.

El Dr. Zabala abunda en les manifestacions del 
Dr. Mas Puig, que és el criteri de la ponència.

Després d’haver fet constar el Dr. Abelló que 
ja  en té prou havent llençat la idea, s’aprova sen
se discussiô l’article 35.

Sense esmena s’aproven unànimement els ar
ticles 36 i 37.

A l’article 38 el Dr. Abelló fa constar que el 
Sindicat sempre ha tendit a l’unificació d’oficines. 
E l Dr. Zavala li contesta que la facultat que 
aquest article senyala de nomenar personal es re- 
fereix ùnicament al tècnic.

El Dr. Abelló concreta la seva opinió en una 
esmena que, posada a discüssió, s’aprova per una
nimitat. Aixi l’article 38 dirà al final de la re- 
dacció actual: “ El Conseil procurará en el pos
sible aprofitar els empleats de l’oficina general del 
Sindicat” .

Es passa als articles 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 
46, 47 i 48, que s’aproven tots sense esmena i per 
unanimitat.

Es discuteixen els articles 49, 50 i 51 i últim, i 
tots s’aproven unànimement.

Aprovats tots els articles del Reglament amb 
l’unica esmena a l’article 38, queda aprovat el 
Reglament d’acord amb el projecte de la ponèn
cia que com apéndix de la present acta queda ar- 
xivat a Secretaria, firmat pels mateixos firmants 
de la present acta.

(Per haver publicat aquest projecte de Regla-


